

Our ref: KIPCO/GCOO 38/21 dated September 15, 2021

Bursa Kuwait Company  
KUWAIT

السادة / شركة بورصة الكويت  
المحترمين  
دولة الكويت

Subject: Supplementary disclosure by KIPCO regarding the resignation of the Deputy Group Chief Operating officer

الموضوع: إفصاح مكمل من المشاريع بخصوص استقالة نائب الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة

With reference to the above subject, and to our previous disclosure announced on 28 January 2020 and the requirements on the fourth chapter from Module 10 of the Executive Bylaws of the Law No. 7 of 2010, amended by Law No.22 of 2015 on the establishment of the capital market authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding the disclosure of material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى إفصاحنا السابق المعلن بتاريخ 28 يناير 2020، وعملاً بمتطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 وتعديلاته، بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية،

تجدون مرفق لكم طيه نموذج الإفصاح المكمل والمتعلق باستقالة نائب الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة.

Please find enclosed the supplementary disclosure form of the material information related to the resignation of the Deputy Group Chief Operating Officer.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

Samer Khanachet  
Group Chief Operating Officer

كيبكو  
KIPCO  
شركة مشاريع الكويت (القابضة)  
Kuwait Projects Company (Holding)

سامر خنشت  
الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة

رأس المال المصرح به: 300 مليون دك  
Authorized Capital: KD 300 million

رأس المال المصدر والمدفوع: 200 مليون دك  
Issued and Paid up Capital: KD 200 million

Tel: 180 5885  
Fax: +965 2294 3499  
Email: kipco@kipco.com  
Web: www.kipco.com

Commercial Registration No.: 23118

هاتف: KIPCO Tower  
فاكس: Sharq, Kuwait City  
إيميل: P.O. Box 23982 Safat 13100  
إنترنت: Kuwait


برج كيبكو  
الشرق، مدينة الكويت  
ص.ب. 23982 الصفاة 13100  
الكويت

رقم السجل التجاري: 23118

3/11

نموذج الإفصاح المكمل  
Supplementary Disclosure Form

15 September 2021	15 سبتمبر 2021	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع "كيبكو"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
28 January 2020	28 يناير 2020	تاريخ الإفصاح السابق Date of previous disclosure
Resignation of the Deputy Group Chief Operating officer	استقالة نائب الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة	عنوان الافصاح Title of Disclosure
Please note that Mr. Mazen Hawwa has resigned from his position as Deputy Group Chief Operating officer at KIPCO to commit full time as a vice chairman and group CEO of our subsidiary company United Real Estate Company, effective from 15 September 2021.	يرجى الإحاطة بأن السيد/ مازن حوا قد تقدم باستقالته من منصبه كنائب للرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة في كيبكو وذلك للتفرغ لمهام منصبه كنائب رئيس مجلس ادارة و رئيس تنفيذي لمجموعة العقارات المتحدة (شركة تابعة لكيبكو)، وذلك اعتباراً من تاريخ 15 سبتمبر 2021.	التطور الحاصل على الإفصاح Developments that occurred to the disclosure
None	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة (إن وجد) The financial effect of the occurring developments (if any)



Samer Khanachet  
Group Chief Operating Officer



سامر خنشيت  
الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة

###